

Euronext Notice

TRADING ANNOUNCEMENT >> Suspension de la cotation le 6 décembre 2006 - Reprise de cotation le 7 décembre 2006 à 11h.

NATIXIS

Place	Paris	Date	05/12/2006
N° Avis	PAR_20061205_5545_EUR	Marché	Eurolist by Euronext

Suspension des cotations

La cotation des actions NATIXIS ci-dessous sera suspendue sur Eurolist by Euronext dans les conditions suivantes :

Suspension	06/12/2006		
Motif	A la demande de la société et dans l'attente du résultat de l'Offre Globale d'actions		
Libellé:	NATIXIS		
ISIN:	FR0000120685	Code Euronext:	FR0000120685
Mnémonique:	KN		

Reprise des cotations

La cotation des actions NATIXIS ci-dessous sera reprise sur Eurolist by Euronext dans les conditions suivantes :

Reprise des cotations	07/12/2006 11h		
Motif	A la demande de la société et suite à la diffusion du résultat de l'Offre Globale d'actions		
Libellé:	NATIXIS		
ISIN:	FR0000120685	Code Euronext:	FR0000120685
Mnémonique:	KN		

Le carnet d'ordres ne sera pas purgé.

TRADING ANNOUNCEMENT >> Trading suspension on 6 December 2006- Reopening of trading on 7 December 2006 at 11 am.

NATIXIS

Location	Paris	Date	05/12/2006
Notice	PAR_20061205_5545_EUR	Market	Eurolist by Euronext

Trading suspension

Trading on shares below issued by NATIXIS will be suspended on Eurolist by Euronext into the following conditions:

Suspension	06/12/2006
Reason	At the request of the company and pending the result of the Global Offer of shares

Designation:	NATIXIS		
ISIN:	FR0000120685	Euronext code:	FR0000120685
Symbol:	KN		

Trading resumption

Trading on shares referenced below issued by NATIXIS will resume on Eurolist by Euronext into the following conditions:

Trading resumption	07/12/2006 11 am
Reason	at the request of the company and following the dissemination of the result of the Global Offer of shares

Designation:	NATIXIS		
ISIN:	FR0000120685	Euronext code:	FR0000120685
Symbol:	KN		

The orders in NSC will not be cancelled.
